

《单词百科:disappear是什么意思?disappear怎么发音?disappear的解释和用法》

英语单词disappear是什么意思?disappear怎么读?disappear怎么发音?简答网为您整理了disappear的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



disappear怎么读

disappear的读音:[, dɪ s ə ' pɪ ə (r)]

disappear的意思

1、v.消失;失踪;灭绝;

disappear的近义词

1、**fade** v.变暗淡;褪色;逐渐消失;逐渐减弱;衰退, 衰弱;

2、**vanish** v.消失, 突然不见;灭绝, 不存在;

disappear的反义词

- 1、**appear** vi. 出现, 显现; 出庭, 出场; 演出; 似乎;
- 2、**emerge** vi. 出现, 浮现; 暴露; 摆脱;

disappear的双语例句

- 1、His apparent unwillingness would disappear if we paid him enough.

如果我们付足了钱, 他露出的那副不乐意的神情就会消失.

- 2、The unions are worried that at least 100,000 jobs will disappear as a result of privatization.

工会担心私有化至少会造成10万个工作岗位的丧失。

- 3、The guerrilla units mysteriously appear and disappear in operation behind enemy lines, without the enemy's being able to do anything about them.

游击队在敌人后方神出鬼没地活动, 敌人无奈他何.

- 4、Clinical test results are certainly encouraging — 10 per cent of wrinkles disappear altogether.

临床试验的结果无疑是令人振奋的——10%的皱纹完全消失了。

- 5、They run away from the problem, hoping it will disappear of its own accord.

他们避开了这个问题, 希望它不了了之。

- 6、They approach, embrace, and poof! they disappear in a blinding flash of light.

他们走近、拥抱, 然后噗的一下就在一道炫目的光亮中消失了。

- 7、He saw something dark disappear behind the curtain of leaves.

他看到一个黑漆漆的东西从浓密的树叶后消失了。

- 8、Without radio play, a record can disappear without a trace.

没有广播剧的话, 唱片会消失得无影无踪.

9、Bookmarks will no longer disappear when moved or copied into a corp hangar.

把标签移动或者拷贝到军团机库后将不再消失.

10、Hitman Logo on Main Menu could disappear at 1280 x 720 resolution.

对在1280X720分辨率下,光头4的logo会消失做出修正.

11、The magician made the rabbit disappear into the hat.

魔术师把帽子里的兔子变没了.

12、You will be fading to disappear, letters I had writed will be calculated.

文字可以数清楚的时候, 你就一天天的褪色消失.

13、There is a tendency for unstressed vowels to disappear.

弱母音有消失的趋势.

14、The snow will soon disappear when the warm weather comes.

天气变暖时,雪很快就会融化.

15、Year by year great swathes of this small nation's countryside disappear.

年复一年, 这个小国家的乡村面积正在一片片地大量消失。

16、These red squiggles disappear as the marked code is corrected in the Code Editor.

更正代码编辑器中带标记的代码后,这些红色标记就会消失.

17、Some competition has been eliminated, and other rivals will disappear in due course.

一些竞争已经消除, 其它竞争对手将会适时消失.

18、As soon as the police disappear the violence will take up from where it left off.

警察一走, 暴力事件就会死灰复燃。

以上是简答网为您整理的disappear怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于disappear
的用法、disappear的释义、
disappear的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/disappear>

